
Kosternämnds möte 4 oktober 2022 
Nr. 141 

Minnesanteckningar: 

Närvarande: 
Miriam Örhn 
Dag Wersén 
Hanna Öberg 
Simon Larsson 
Maria Wogenius 
Jenny Larsson 
Thorbjörn Stjernberg 
Göran Lyth 
Göran Larsson 
Pontus Öberg 
Helena von Bothmer 
Anders Tysklind 

Möte inför bildande av en nyvald nämnd utifrån val september 2022. 
 

1. Göran Lyth informerar om KN funktion och vad som gjorts under 20 år. En del av dessa projekt 
med stor framgång andra med mindre. 

• Linfärjan 
• Kosterhavet 
• Alternativ 3 - VA 
• Äldrevård 
• Skola 
• Kommunikation - Västtrafik 
• Filjestadsprojektet 
• FÖP - utveckling kring den från 2009. 

Vi träffas ca 6 ggr/år. Vanligen på naturum mellan 17 - 19. 
Utöver det finns en överenskommelse med Kommunen (KF 2019), att KN möter KSAU och ibland 
med KS 3 ggr/år. 

 

2. Dag Wersén kommenterar att presentationen om KN ger en bild att det finns en betryggande 
majoritet på ön. Att KN ska fånga upp strömningar från KSHF och Kosters Framtid mfl. Men det 
finns en anledning att ta ställning till om KN ska sitta och invänta ”initiativ”. Eller ska KN också 
kunna ta egna initiativ till handling. Göran Larsson förespråkar att KN ordnar Öråd för att få en 
uppfattning om det är rätt saker att driva. Det är svårt och rörigt i samhället att förstå hur 
samhället är organiserat. Behövs ett förtydligande. 

3. Förfrågan om de valda tackar ja eller nej till erbjudandet att vara en ledamot i Kosternämnden 
1. Miriam Örhn - tackar ja 

Helena von Bothmer – tackar nej, men kan adjungeras vid behov och som mentor 
2. Maria Wogenius - tackar ja 
3. Lars Båld - tackar ja 
4. Svante Nilsson – tadkar ja 

  Göran Lyth - tackar nej 
Hanna Öberg - tackar nej 
Claes Lek - tackar nej 
Johanna Johander - tackar nej 

5. Dag Wersén – tackar ja 
6. Simon Larsson - tackar ja 

Pontus Öberg - tackar nej 
7. Jenny Larsson - tackar ja 
8. Torbjörn Stjernberg - tackar ja 

Göran Larsson - tackar nej 
9. Håkan Wogenius - tackar ja 



4. Övrigt att ta ställning till i Kosternämnden 
2 personer som representerar Kosternämnden i Kosterhavsdelegationen 
Specificera de som kan vara adjungerad i vissa frågor 
Fundera över behov att ha någon adjungerad vid Kosters Framtids styrelsemöte 
Samråd med KSAU både välja personer som vill vara representanter 

5. Nästa möte. Torsdag 27 oktober kl. 18 på naturum. 


